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Από το αριθμ. 30/2014 πρακτικό συνεδρίασης 

της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας 
 

Αριθμός Απόφασης:  517 / 2014. 
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Επί αιτήματος Ν.Χατζηευστρατίου σχετικά με την 
ακυρωθείσα 323/2014 απόφαση Ο.Ε. 

 
Στη Βέροια, σήμερα στις 13 Οκτωβρίου του έτους 2014, ημέρα της εβδομάδας 

Δευτέρα και ώρα 11:00, στο Δημοτικό Κατάστημα Βέροιας, συνήλθε σε Τακτική 
συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή, ύστερα από την με ημερομηνία 09-10-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 75 του 
Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
– Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 9 μέλη. 

 

 Παρόντες Απόντες 
1. Στ.Ασλάνογλου, Πρόεδρος  

 
 
 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Ο Θ.Αγγελίνας προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της αριθμ.504/2014 απόφασης. Οι 
Α.Λαζαρίδης και Β.Παπαδόπουλος αποχώρησαν 
κατά τη συζήτηση της αριθμ.517/2014 απόφασης. 
Ο Γ.Μελιόπουλος αποχώρησε μετά τη συζήτηση 
της αριθμ.521/2014 απόφασης. 

2. Θ. Κορωνάς 
3. Α. Λαζαρίδης 
4. Α. Σιδηρόπουλος 
5. Θ. Αγγελίνας 
6. Β. Παπαδόπουλος 
7. Α. Αποστολόπουλος 
8. Γ. Μελιόπουλος 
9. Α. Καγκελίδης 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη της Επιτροπής το αριθμ. 48608/25-09-2014 έγγραφο αίτημα του συμπολίτη 
Νικολάου Χατζηευστρατίου, με το οποίο ζητάει να παρίσταται σε περίπτωση που 
ξανασυζητηθεί το θέμα σχετικά με την ακυρωθείσα, από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 
Μακεδονίας-Θράκης Ν.Ημαθίας, αριθμ. 323/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, 
με θέμα «Ορισμός δικηγόρου για την άσκηση ενδίκου βοηθήματος», με την οποία 
ορίζονταν δικηγόρος για τη σύνταξη και κατάθεση αγωγής, με την κατηγορία της 
συκοφαντικής δυσφήμισης, σε βάρος του Νικολάου Χατζηευστρατίου και του ιδιοκτήτη 
του διαδικτυακού τόπου με την επωνυμία "Verianet.gr (Μακεδονικό Δίκτυο)", με αίτημα 
την καταβολή αποζημίωσης από τους εναγόμενους στον καθένα των εναγόντων με 
παράλληλη δήλωση των εναγόντων για εκχώρηση του επιδικαστέου ποσού σε δράσεις και 
φορείς του Δήμου που θα οριστούν στο δικόγραφο της αγωγής, κατά της οποίας είχε 
προσφύγει ο ανωτέρω πολίτης. 

Η αγωγή αφορούσε σε σχόλιο του κ. Χατζηευστρατίου, το οποίο ανήρτησε στο 
διαδίκτυο και αναδημοσιεύτηκε στο Verianet.gr. 

Και κάλεσε την Επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Έχουμε το αίτημα ενός συμπολίτη του κ. Ν.Χατζηευστρατίου, να συζητηθεί 

στην Οικονομική Επιτροπή για το αν συνεχίσουμε τις νομικές ενέργειες σαν Δήμος, πέραν 
του τι μας λέει η απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ν.Ημαθίας, όπως διαβάσατε 
στο εισηγητικό, στην αίτησή του δηλαδή, για να κληθεί. Σχετικά με την 323/2014 απόφαση 
της Οικονομικής Επιτροπής που προέβλεπε να διατεθεί πίστωση για να καλυφθούν νομικά 
έξοδα αγωγής κατά του κ. Ν.Χατζηευστρατίου. 

Σιδηρόπουλος: Να πω κάτι επί της διαδικασίας. Έχει νόημα το αίτημα; Προφανώς ο 
κ.Χατζηευστρατίου το βάζει υποθετικά; Εάν υπάρχει συγκεκριμένο αίτημα για το αν τα νέα 



μέλη της Οικονομικής Επιτροπής στραφούν εναντίον σου, να το κουβεντιάσουμε. Τώρα, 
υποθετικά, να κουβεντιάσουμε για κάτι που δεν υφίσταται, δεν το βρίσκω σωστό. Δεν ξέρω 
κ.Χατζηευστρατίου αν θέλεις κάτι να προσθέσεις, αλλά πιστεύω ότι υπάρχει κάτι στο οποίο 
έχεις δικαιωθεί, απ΄ ότι κατάλαβα και ζητάς να μάθεις την πρόθεση, αν κάποιοι ζητήσουν 
να στραφούν εναντίον σου. Αν δεν το κατάλαβα... γι΄αυτό ζητάω διευκρίνηση. 

Λαζαρίδης: Όχι-όχι, ο κ.Χατζηευστρατίου καταλήγει και λέει: η ερώτησή μου είναι αν 
προτίθεστε, εμείς δηλαδή εδώ, να ξανασυζητήσετε το αίτημα των συγκεκριμένων 
Αυτοδιοικητικών παραγόντων. 

Σιδηρόπουλος: Ουσιαστικά δεν υπάρχει αίτημα. 
Λαζαρίδης: Δεν υπάρχει αίτημα. 
Καγκελίδης: Ήταν αίτημα για ορισμό δικηγόρων. Εννοείται. 
Λαζαρίδης: Αν το ξανακουβεντιάσουμε; Δεν υπάρχει αίτημα. 
Ν.Χατζηευστρατίου: Όχι, υπάρχει η δυνατότητα δύο μήνες μετά από τη συζήτηση ενός 

θέματος να ξαναμπεί. 
Καγκελίδης: Να ξαναμπεί και μετά να ξανααπορριφθεί και εμείς να παίζουμε 

κουκλοθέατρο. Δεν κατάλαβα. 
Λαζαρίδης: Άκουσε κ.Καγκελίδη, ο κ.Παπαστεργίου έκανε προσφυγή επικαλούμενος 

ότι εμείς δεν πάμε σαν φυσικά πρόσωπα να κάνουμε αγωγή στους κυρίους, παρά σαν 
θεσμικά. Η μία σαν Δήμαρχος, εγώ σαν Αντιδήμαρχος, ο άλλος σαν Πρόεδρος και ο άλλος 
σαν Πρόεδρος της διαχειριστικής επιτροπής. Δεν έγινε απ΄όλα τα μέλη, απ΄όλους τους 
δημοτικούς συμβούλους. Τέλος πάντων, εγώ λέω ενώπιον των μελών ότι θα συνεχίσουμε 
ιδιωτικά, δεν θα θελήσουμε δηλαδή να πάρουμε κάποιον δικηγόρο με βάση τη σχετική 
απόφαση. 

Αποστολόπουλος: Μισό λεπτό, εγώ δεν κατάλαβα τι αφορά το θέμα. Ας μας πει ο 
κ.Χατζηευστρατίου καταρχήν. Ας μας ενημερώσει κάποιος τι συνέβη. 

Καγκελίδης: Μια ερώτηση κ.Λαζαρίδη. Δια του τύπου έθιξε εσάς προσωπικά, τη 
Δήμαρχο, τον Πρόεδρο του δημοτικού συμβουλίου .... Δηλαδή εμείς οι άλλοι που ήμασταν 
θεωρήσαμε ότι δεν μας έθιξε; Δηλαδή εσύ που είπες τώρα ότι θα συνεχίσετε ιδιωτικά... 
είναι η βούληση ενός. Δηλαδή όταν δημοσιεύεται κάτι στον τύπο... γιατί για μένα 
δημοσιεύτηκε κάπου, ο άλλος το πήρε και το δημοσίευσε ο άνθρωπος γιατί ήτανε στην 
ιστοσελίδα του. Τόσα και τόσα γίνονται, θα ποινικοποιήσουμε τα πάντα; 

Λαζαρίδης: Μισό λεπτό κ.Καγκελίδη.  
Καγκελίδης: Εγώ γιατί δεν θίχτηκα κ. Λαζαρίδη; Εγώ είμαι ....; 
Λαζαρίδης: Δεν ξέρω γιατί. 
Παπαδόπουλος: Δικό σου θέμα. 
Καγκελίδης: Προεδρικό πρόσωπο είσαι, απ΄το διοικητικό είσαι, πως τι γίνεται. 
Λαζαρίδης: Αυτό που γράφτηκε είναι ότι: ¨Κάποιοι τα πήραν, το θέμα είναι πόσα και 

ποιοι¨; 
Καγκελίδης: Και ξεκαθάρισε ότι εσύ τα πήρες; 
Λαζαρίδης: Όχι βέβαια, αλλά εμένα με αφορά το έργο, ήμουνα ο πολιτικά 

προϊστάμενος, οπότε θίγομαι. 
Καγκελίδης: Τι σχέση έχει αυτό, με το αν είσαι πολιτικά προϊστάμενος ...; 
Λαζαρίδης: Θίγομαι κ.Καγκελίδη ... με συγχωρείς πολύ ..θίγομαι. Μπορεί να εκφράσεις 

τις αντιρρήσεις σου τεχνικά, ως προς τους χειρισμούς, οτιδήποτε, αλλά να πεις ότι κάποιοι 
τα πήρανε, απ΄ αυτούς που χειρίζονται το έργο, από ποιους άλλους; Έτσι; Το θέμα είναι 
πόσοι και ποιοι; είναι άλλη ιστορία. Δέχομαι δηλαδή, του τόχω πει, δέχομαι του 
κ.Χατζηευστρατίου οποιαδήποτε παρατήρηση. Του είπα ότι εγώ κατά καιρούς είμαι 
ανοιχτός σε οτιδήποτε πει. Έχει και πολύ καλές απόψεις, σε πολλές συμφωνώ, σε άλλες ..... 

Καγκελίδης: Θέλω να σε διευκολύνω κ.Λαζαρίδη. Επειδή ξαφνικά έγινε η άσκηση 
αυτής της δίωξης, γιατί ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ.Λαζαρίδη, αν και είναι 
μαγνητοφωνημένα, είπε ότι δεν υπάρχει θέμα δίωξης, τότε στη συνεδρίαση. 



Λαζαρίδης: Κύριε Καγκελίδη άσε να πω δύο πράγματα γιατί μιλάω πρώτη φορά 
γι΄αυτό το θέμα. Με το συνάδελφο τον κ.Χατζηευστρατίου έχουμε συνεργαστεί επί σειρά 
ετών και σαν μέλη του Τεχνικού Επιμελητηρίου του τοπικού τμήματος, χωρίς κανένα 
ζήτημα. Κατά καιρούς, αφής στιγμής ανέλαβα αυτή τη θέση, τον άκουσα, του είπα ότι σε 
πολλά-πολλά, όπως τα λες, συμφωνώ, δέχομαι οποιουδήποτε, όχι του κυρίου μόνο, την 
κριτική. Αλλά άλλο το ένα και άλλο το άλλο. Από αυτήν την ιστορία να φτάσεις και να λες 
ότι κάποιοι τα πήρανε! κάποιοι ποιοι; οι οποίοι χειρίστηκαν το έργο προφανώς; όχι κάποιοι 
άσχετοι, ένας πολίτης; Το θέμα είναι ποιοι και πόσα, είναι άλλο το ένα και άλλο το άλλο. 

Καγκελίδης: Αν θεωρούνταν κ.Λαζαρίδη, ότι εσείς αυτό το δημοσίευμα, έπρεπε 
αυτεπάγγελτα η εισαγγελία, αν έκρινε ότι κάποιοι τα πήραν, να πάρει ο εισαγγελέας ... 
Γιατί σου είπα αυτά είναι δημοσιεύματα, είναι κάτι το οποίο γίνεται. 

Λαζαρίδης: Τι γίνεται κ.Καγκελίδη; Κύριε Καγκελίδη τι γίνεται; 
Καγκελίδης: Ο Εισαγγελέας δεν έπρεπε να κάνει έρευνα; όταν πάνε τέτοιες καταγγελίες 

στον εισαγγελέα, δεν έπρεπε να πει ο εισαγγελέας να κάνω μία έρευνα, τι έγινε εδώ; Για να 
καταγγέλλει κάποιος ότι κάποιοι τα πήραν, πρέπει ο εισαγγελέας να πει όχι ..... 

Λαζαρίδης: Κύριε Καγκελίδη τι γίνεται; Λες ότι αυτά γίνονται. Τι γίνονται; Γράφονται 
δηλαδή στον τύπο ότι τα πήρανε κάποιοι; 

Καγκελίδης: Όχι γράφονται τέτοια για όλους ... 
Λαζαρίδης: Ότι τα πήρανε κάποιοι; 
Καγκελίδης:  Γενικώς. 
Λαζαρίδης: Γενικώς τα πήραν κάποιοι; Τι θα πει γενικώς κ.Καγκελίδη; 
Καγκελίδης: Όταν κατήγγειλε ο εργολάβος για τη Γέφυρα, ότι δεν θα τελειώσει η 

Γέφυρα και βγήκε στα sites και μάλιστα βγήκε δια ζώσης, εμένα η φωνή μου και η φάτσα 
μου και επειδή ήταν παρόντες και άλλοι και ο εργολάβος είπε ξεκάθαρα μπροστά και στον 
κ.Παπαδόπουλο, μπροστά στον κ.Δάσκαλο, μπροστά στον κύριο .... Ήταν και εργολάβοι με 
ασφαλτικά, ήταν και Πρόεδροι Τοπικών Κοινοτήτων μπροστά και λέει δεν θα τελειώσει 
ποτέ ¨η Γέφυρα¨. Δηλαδή έπρεπε αυτό να γίνει μπούμερανγκ; Γιατί δεν πήγατε τότε να 
κάνετε μία μήνυση; 

Λαζαρίδης: Μισό λεπτό, εδώ μιλάμε για χρηματισμό κ.Καγκελίδη. Δεν υπάρχει κάτι 
άλλο. Δεν έμεινε κάτι άλλο. 

Σιδηρόπουλος: Κύριε Καγκελίδη, αν θέλουν να πάνε ιδιωτικά, ας πάνε, τι με 
ενδιαφέρει; 

Καγκελίδης: Εντάξει αυτός ήτανε ότι το είπε χρηματισμό, ο άλλος που το σήκωσε τι 
είναι; 

Λαζαρίδης: Μα γιατί να το σηκώσει, δηλαδή οτιδήποτε κυκλοφορεί στην πιάτσα το 
παίρνεις και το κάνεις είδηση; 

Καγκελίδης: Γιατί δεν γίνεται στη Ελλάδα αυτό; 
Λαζαρίδης: Όχι δεν θα έπρεπε να γίνεται. Εδώ θυμάμαι χαρακτηριστικά είχε γίνει 

ολόκληρη κουβέντα για τις αναρτήσεις της 17Ν στην Ελευθεροτυπία, για το αν πρέπει ή 
όχι η Ελευθεροτυπία να τις βγάζει στον αέρα. 

Καγκελίδης: Τέλος πάντων, δικαίωμα του καθενός είναι. 
Λαζαρίδης: Να δούμε ποιο είναι το θέμα της σημερινής Οικονομικής Επιτροπής. 
Παπαδόπουλος: Της Οικονομικής Επιτροπής σήμερα ποιο είναι το θέμα; 
Σιδηρόπουλος: Αν μπορούμε να κουβεντιάσουμε να κουβεντιάσουμε, αν δεν υπάρχει 

δικαστήριο... 
Πρόεδρος: Εσείς ερωτοαπαντάτε. 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε θα πάμε στο δικαστήριο και από εκεί θα φανεί αν έχουνε δίκιο ή 

έχουμε δίκιο. Αλλά να μη γίνει το δικαστήριο ..... 
Πρόεδρος: Δεν θα γίνει το δικαστήριο. 
Καγκελίδης: Και αν πας είναι θέμα Οικονομικής Επιτροπής να μας απασχολήσει; Εσύ 

το άνοιξες το θέμα. 



Λαζαρίδης: Εμείς το ξαναλέω με βάση το ερώτημα στην τελευταία παράγραφο του 
συναδέλφου, δε θα το ξαναθέσουμε στη νέα Οικονομική Επιτροπή και τελειώνει το θέμα. 

Πρόεδρος: Προσέξτε λίγο, το θέμα έχει λυθεί, ο Δήμος δεν αναλαμβάνει τα έξοδα ενώ 
υπήρχε πρόταση ανάληψης των εξόδων, δεν εγκρίθηκε αυτό από την Αποκεντρωμένη, 
εμείς δεν κάναμε προσφυγή ως δικαιούμασταν στο μήνα, δεν σκοπεύουμε να ξαναπάρουμε 
μια τέτοια απόφαση ώστε να συνεχίσουμε το δικαστήριο, σαν Δήμος δηλαδή. Επαφίεται 
στα μέλη το αν θα συνεχίσουν το δικαστήριο. 

Σιδηρόπουλος: Άρα η απάντηση κ.Χατζηευστρατίου είναι σαφής. 
Πρόεδρος: Θα ήθελα όμως το εξής και βάση του διαλόγου του οποίου γίνεται, διότι 

αυτό εδώ πέρα το συμβούλιο παράγει και πολιτική. Θα ήθελα επομένως όλη αυτή η ιστορία 
να σταματήσει εδώ πέρα. Οφείλουν οι άνθρωποι να είναι προσεκτικοί όταν καταγγέλλουνε 
και οι άνθρωποι οι οποίοι αντιδρούν από τις καταγγελίες και είναι δημόσια πρόσωπα 
οφείλουν και αυτοί να είναι προσεκτικοί, ώστε να μην αλλάζουν έτσι εύκολα περιουσίες .. 
200 χιλιάρικα από φτωχούς συμπολίτες ..... Θάθελα αν είναι δυνατό σ΄ αυτό το συμβούλιο 
να σταματήσει η διαδικασία αυτή. Να δοθούν οι αμοιβαίες εξηγήσεις και να σταματήσει να 
μη συρόμαστε στα δικαστήρια. Δεν είναι σωστό ούτε για το ύφος, ούτε για το ύψος, ούτε 
και για το επίπεδο της πολιτικής. Αυτό ήθελα να πω εγώ, διότι οι πολιτικοί παράγουν. Η 
πολιτική είναι ήθος κύριοι. Αυτό. Όποιος θέλει να κάνει τοποθέτηση, σε 5 λεπτά πρέπει να 
το λήξουμε το θέμα κύριοι. Όποιος θέλει να μιλήσει, νομίζω ότι ο κ.Χατζηευστρατίου 
πρέπει να δώσει τις ανάλογες εξηγήσεις, για το αν εδώ απευθύνεται στο συγκεκριμένο 
πρόσωπο..... 

Παπαδόπουλος: Με βάση το σημερινό θέμα. 
Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κύριοι. Είναι εδώ οι ενδιαφερόμενοι θα μπορούσαν να 

μιλήσουν. 
Κορωνάς: Μήπως να μιλήσουν τα μέλη γι  ́αυτό τώρα. 
Πρόεδρος: Τα μέλη θέλουν να μιλήσουν πιο μπροστά; 
Αποστολόπουλος: Εγώ θέλω να τοποθετηθώ. 
Αγγελίνας: Ας τοποθετηθεί πρώτα ο κ.Χατζηευστρατίου, να ακούσουμε τι θέλει. 
Αποστολόπουλος: Ας τοποθετηθεί όμως πρώτα ο κ.Χατζηευστρατίου και μετά. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Εκείνο το οποίο θέλω να πω είναι ότι είναι συγκλονιστικό το 

γεγονός ότι βρέθηκα να έχω απέναντί μου έντεκα συστημικούς ανθρώπους από την τοπική 
αυτοδιοίκηση, οι οποίοι ο ένας ή ο άλλος, με τον έναν ή τον άλλον τρόπο να λένε ότι εγώ 
πρέπει να καθίσω φυλακή ή να πληρώσω από την περιουσία μου, θεωρώ ότι για μένα 
αποτελεί το τίμημα για να έχω το δικαίωμα του λόγου. Δυστυχώς στις κοινωνίες τα 
δικαιώματα κάθε φορά τα επαναδιαπραγματεύεσαι και εν πάσει περιπτώσει το δικαίωμα 
του λόγου το πήρα με αυτόν τον περίεργο τρόπο. Θέλω να κάνω ένα μικρό ξεκαθάρισμα 
για το τι θεωρώ ότι είχε συμβεί σε εκείνο εκεί το πράγμα, το οποίο είναι για 22 μήνες 
σταματημένο και γιατί εγώ έφτασα να πω αυτά τα οποία είπα. 

Λαζαρίδης: Κύριε Πρόεδρε αυτό είναι το θέμα μας τώρα; Να πούμε τα γεγονότα με 
βάση τα οποία καλούμαστε ο συνάδελφος να μας προκαλέσει; 

Παπαδόπουλος: Θα δεσμευτούμε εμείς από τώρα για κάτι; 
Ν. Χατζηευστρατίου: Αντιλαμβάνομαι πάρα πολύ την αμηχανία σου κ.Παπαδόπουλε. 
Λαζαρίδης: Ποια αμηχανία; 
Παπαδόπουλος: Τη δικιά μου; Λάθος κάνεις, καμία αμηχανία. Κακώς ήρθε το θέμα. 

Κακώς αντιλαμβάνεσαι. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Αντιλαμβάνομαι πάρα πολύ την αμηχανία σου. Σήκωσες το χέρι 

σου να πληρώσει ο Δήμος 35.000,00 € για να κυνηγήσει εμένα και τον κ.Καρολίδη. Εσύ 
τόκανες. 

Παπαδόπουλος: Να σου πω κάτι; Όταν κρίνουμε κάτι, θα το ψηφίζουμε όπως κρίνουμε 
εμείς. Όταν κρίνετε κάτι, να μας κριτικάρετε όπως κρίνετε εσείς. Κακώς ήρθε αυτό το 
θέμα. Εδώ δεν πρόκειται να μεταδεσμευτώ σε καμία περίπτωση εγώ από αυτό και κακώς 
ήρθε. 



Ν. Χατζηευστρατίου: Σου θυμίζω μόνο ότι με δική σου ψήφο ζήτησες να δοθούν λεφτά 
σ΄έναν δικηγόρο, που έφταναν για τη λειτουργία όλων των παιδικών σταθμών του Δήμου 
για δύο μήνες. Αυτό ζήτησες. Και τώρα αισθάνεσαι άσχημα απέναντί μου. Το 
καταλαβαίνω. 

Παπαδόπουλος: Δεν αισθάνομαι άσχημα καθόλου, καθόλου άσχημα. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Λοιπόν να μιλήσω, θέλετε; Αλλιώς φεύγω. 
Αποστολόπουλος: Ας τελειώσει για να καταλάβουμε και τι ..... 
Λαζαρίδης: Όχι, όχι κ.Αποστολόπουλε δεν είναι έτσι, δεν θα ακούμε γεγονότα για τα 

οποία καταλήξαμε να πάμε στα δικαστήρια, όχι με συγχωρείς πολύ, δεν είναι το θέμα αυτό. 
Μάθε τα...., όχι όμως σε επίπεδο Οικονομικής Επιτροπής. Πηγαίνετε μετά παραπέρα..... 
Δεν θα κάνουμε την Οικονομική..... 

Παπαδόπουλος: Το ερώτημα ποιο είναι τώρα; 
Σιδηρόπουλος: Κύριε Χατζηευστρατίου αυτό που βγήκε από δω και αφορά την 

Οικονομική Επιτροπή, ότι δεν εμπλέκεται ο Δήμος και δεν θα ψηφίσουμε ποσό, δεν σε 
καλύπτει; Γιατί αυτό ζητάς στην τελευταία παράγραφο. 

Στη συνέχεια ο Α.Λαζαρίδης αποχώρησε από τη συνεδρίαση. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Εγώ ήθελα να ακουστεί ο λόγος μου επιτέλους εδώ μέσα. Ένα 

λόγο τον οποίο προσπάθησε ο φίλος μου ο κ.Λαζαρίδης  να μου τον φιμώσει. Τώρα φεύγει. 
Μια χαρά είναι. 

Ν. Χατζηευστρατίου: Έγιναν κάποια λάθη, από εκεί και μετά πρώτη ήταν η άρνηση να 
βάλετε τον άνθρωπο αυτό να βρει δυο εταιρείες να σας κάνει δώρο μία Γέφυρα. Θελήσατε 
να το κάνει και καλά ο Δήμος Βέροιας. Το δεύτερο λάθος, το οποίο ήταν χοντρό και έγινε, 
ήταν ότι διαλέξατε εργολάβο από το σωρό. 

Σιδηρόπουλος: Διαλέξανε κ.Χατζηευστρατίου συγγνώμη, γιατί μας βάζεις και εμάς; 
Ν.Χατζηευστρατίου: Διαλέξανε, έστω, διαλέχτηκε, εντάξει παθητική φωνή. Διαλέχτηκε 

ένας εργολάβος από το σωρό, αντί δηλαδή να διαλεχτεί μέσα από μια διαδικασία ενός 
έργου ειδικού σκοπού. Έτσι φτάσαμε σε έναν τύπο που έδωσε 34% έκπτωση και δεν ήξερε 
να κάνει γέφυρες, δεν είχε κάνει ποτέ στη ζωή του. Σε πολύ απλά λόγια αυτοί που ήξεραν 
να κάνουν γέφυρες έδωσαν έκπτωση 4%. Τρίτον, τρίτο λάθος. Όταν πάνω στο τρίμηνο, 
γιατί βέβαια μεσολάβησε και ένα τρίμηνο, στο οποίο δεν έδινα διάρκεια, λόγω του ότι 
κάποιοι είχαν ξεχάσει να πάνε να κάνουν εκεί πέρα απαλλοτριώσεις, έγινε φανερό ότι 
έχουμε έναν εργολάβο που δεν κρατάει ημερολόγιο ασφαλείας και δεν έχει μηχανικό 
ασφαλείας στο έργο, μπορούσαμε να τον διώξουμε. Δηλαδή ο άνθρωπος αυτός μπορούσε 
να έχει φύγει τον Δεκέμβριο του 2010. Δεν έφυγε. Συνεχίζουμε τα λάθη. Όταν μπορούσαμε 
να διώξουμε τον Εργολάβο, όταν μπορούσε να φύγει ο εργολάβος τον Ιούνιο, γύρω στις 25 
Ιουνίου 2011, μερικούς μήνες μετά, επειδή είχε υπερβεί τμηματική προθεσμία, τότε 
οφείλαμε να τον διώξουμε και δεν το κάναμε, δεν έφυγε ο άνθρωπος. Προχωράμε στην 
οριακή προθεσμία, η οποία ήταν 3 Ιουνίου 2012. Η Οριακή προθεσμία σήμαινε πως όταν 
περνούσε αυτή ο εργολάβος έπαιρνε την εγγυητική του και έφευγε. Παρόλα αυτά ο 
άνθρωπος αυτός δεν την πήρε την εγγυητική του και δεν την πήρε για άλλους τέσσερις 
λόγους. Ο πρώτος λόγος ήτανε ότι του χαρίστηκαν ρήτρες..... 130 χιλιάδες συν το ΦΠΑ. Ο 
δεύτερος ήτανε ότι του δόθηκε πρόσθετο έργο, λες και τον αμείβανε επειδή δεν ήτανε 
καλός. Και ο τρίτος ακόμη χειρότερος ήταν ότι διατάξανε να κάνει ένα ικρίωμα, το οποίο, 
άκουσον-άκουσον, θα άντεχε μια πλημμυρική παροχή 600 κυβικών μέτρων ανά 
δευτερόλεπτο. Σας θυμίζω ότι ο Σηκουάνας έχει 500 κυβικά μέτρα ανά δευτερόλεπτο, ο 
Ρήνος έχει 2.000 και ο Δούναβης έχει 6.700. Αν βέβαια τα βάζαμε καλά και κάναμε μια 
ορθολογική μελέτη θα βρίσκαμε ότι αυτή η παροχή είναι δεν είναι 150 κυβικά μέτρα και αν 
βέβαια παίρναμε το γεγονός ότι σ΄αυτήν εδώ την ιστορία μετράει ότι το έργο θα ήταν 
διάρκειας τεσσάρων μηνών, γιατί τόσο θα χρειαζόταν να μείνουν οι ξυλότυποι, τότε αυτή η 
παροχή κατέβαινε στα 100, αλλά ακόμη και αν θέλαμε να περάσουμε μια παροχή, η οποία 
ήτανε πεντηκονταετίας όπως την λέγανε, δεν είχαν παρά να μετατοπίσουμε το χρόνο του 
έργου μέσα στο καλοκαίρι, οπότε τότε η παροχή γινόταν 20 κυβικά το δευτερόλεπτο, 



δηλαδή κάτι που περνούσε από έναν αγωγό δύο μέτρα. Θέλω δηλαδή να πω ότι έγινε μία 
τεράστια υπερβολή και δεν ξέρω ποιος την ξεκίνησε και τέταρτο φυσικά ότι κάποια στιγμή 
του επετράπη του ανθρώπου να κάνει πρωθύστερα, δηλαδή πριν τελειώσει το ζήτημα τον 
είπανε εντός του συμβατικού timeline (χρονοδιαγράμματος), κάνε και τα έργα της 
προσβάσεως. Αυτό κακό δεν ήταν αν τελείωνε, αλλά είναι κακό γιατί εκείνα τα πληρώθηκε 
με τιμές μιας γέφυρας ολοκληρωμένης. Θέλω να πω δηλαδή ότι εδώ έγιναν πάρα πολλά 
λάθη. Μπορείτε να γυρίσετε και να μου πείτε ότι αυτά έγιναν από αφέλεια ή άγνοια της 
υπηρεσίας. Αφέλεια αυτών που ψήφιζαν και άγνοια αυτών εδώ που ήταν στην υπηρεσία. 
Αλλά με συγχωρείτε, η μεν υπηρεσία ήταν από πτυχιούχους το δε δημοτικό συμβούλιο από 
ανθρώπους που τα είχαν καταφέρει πάρα πολύ καλά στη ζωή τους και ήταν αρκούντως 
πονηροί για να μην είναι αφελείς. κάτω από αυτές τις συνθήκες, σας παρακαλώ πάρα πολύ, 
εγώ πως μπορώ να αναρωτηθώ ότι δεν τα πήρε κάποιος; Τι στιγμή που πολύ απλά, η 
αφέλεια και η άγνοια δεν μπορούσαν να οδηγήσουν εκεί χωρίς κάποια βοήθεια από μέσα. 
Ας ψάξουν να το βρουν αυτό, ήταν επιδοτικό το κείμενο μου. Και ας βρουν και πόσα πήρε, 
εν πάσει περιπτώσει, γιατί κανείς δεν μπορεί να τόκανε χωρίς να πάρει λεφτά. Κανείς δεν 
μπορούσε να δανείσει εξακόσια συν οχτακόσια που είναι οι διεκδικήσεις του, ένα διακόσια, 
χωρίς να βάλει ένα 10% στη τσέπη του. Αυτά είχα να σας πω, σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: Κύριε Χατζηευστρατίου δεν γίνετε όμως έτσι .... 
Ο Β.Παπαδόπουλος αποχώρησε για λίγο και επανήλθε. 
Ν.Χατζηευστρατίου: Όχι γίνεται αλλιώς, φεύγοντας οι δύο οι τύποι, οι οποίοι είχανε 

ψηφίσει πιο μπροστά, να δώσει ο Δήμος 35.000,00 € και να κυνηγήσει εμένα και τον 
κ.Καρολίδη. 

Μελιόπουλος: Η πρόταση από την πλευρά τη δικιά μου είναι ότι αφού ήρθε το θέμα και 
καλώς ήρθε για μένα, θα πρέπει η Οικονομική Επιτροπή και είναι πρόταση αυτή, να 
πάρουμε την απόφαση να ανακαλέσουμε την προηγούμενη απόφαση της Οικονομικής 
Επιτροπής, άσχετα αν υπάρχει μετά προσφυγή του κ.Χατζηευστρατίου στην 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση, υπάρχει η απόφαση .... 

Πρόεδρος: Με τη στάση μας το κάναμε. Θα μπορούσαμε σαν Δήμος να κάνουμε 
προσφυγή σε ένα μήνα., ........δηλαδή παρενθετικά και δεν τόχουνε κάνει. Έχει τελειώσει 
για μας το θέμα. 

Μελιόπουλος: Η Αποκεντρωμένη Διοίκησης έκανε δεκτή την προσφυγή του 
κ.Χατζηευστρατίου. Σαν Οικονομική Επιτροπή να πάρουμε μια απόφαση ότι ανακαλούμε 
την προηγούμενη απόφαση την 323/2014. 

Σιδηρόπουλος: Η οποία δεν υφίσταται. 
Μελιόπουλος: Η απόφαση υφίσταται, άσχετα που έχει ακυρωθεί. 
Πρόεδρος: Και δεν κάναμε και προσφυγή στο μήνα όπως δικαιούμασταν. Εδώ βέβαια 

μπορεί να αρχίζουν και ευθύνες άλλων ανθρώπων..... 
Αποστολόπουλος: Εγώ καταρχήν θέλω να πω ότι είναι δύσκολο το έργο των 

δημοσιογράφων, έτσι; Πρέπει να κάνει κριτική και από ότι έχω αντιληφθεί..... 
Ν. Χατζηευστρατίου: Εγώ δεν είμαι δημοσιογράφος. 
Αποστολόπουλος: Εντάξει μιλάω για τον κ.Καρολίδη. Είναι πολύ δύσκολο το έργο και 

πρέπει να κάνει κριτική στα κακώς κείμενα και μάλιστα όταν έρχονται και κάποιες 
καταγγελίες, όπως είπε πριν, ο δημοσιογράφος τις καταγράφει και έχει την ιερή υποχρέωση 
από το λειτούργημά του να τις καταγράψει και έχει και την υποχρέωση να την διερευνήσει 
την άποψη του καθενός, για να καταλήξει σε κάποιο συμπέρασμα. Όταν μάλιστα υπάρχουν 
καταγγελίες, όπως είπε πριν. Από μέλη της Οικονομικής Επιτροπής, ήταν ο κ.Καγκελίδης 
τότε; Ήσασταν μέλος της Οικονομικής Επιτροπής ή του Δημοτικού Συμβουλίου; Βλέπω 
ότι........ 

Καγκελίδης: Δεν έκανα καταγγελία, μετέφερα κάποια λεγόμενα σε κάποια συζήτηση. 
Δεν κατήγγειλα. 

Παπαδόπουλος: Στο τσίπουρο; 



Αποστολόπουλος: Βλέπω ότι υπήρξε μία όχι ορθή ..... κατά κάποιο τρόπο, εν πάσει 
περιπτώσει, δεν πρέπει να υπάρχει δόλος και φαίνεται από τη μεριά των δημοσιογράφων να 
κινήθηκαν από δικαιολογημένο ενδιαφέρον, λόγω της έντασης των στιγμών, λόγω του 
θέματος όπως ήρθε κ.λ.π. και δεν πρέπει κατ΄ εμέ να διώκεται ούτε ο τύπος και θα πρέπει 
να υπάρχει και μια ελευθερία κινήσεων πάνω στα πλαίσια της ελευθερίας και της κριτικής, 
της καλόπιστης των πεπραγμένων. Τώρα, από κει και πέρα, όπως έρχεται το ζήτημα όμως, 
υπήρξε μια απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, που εγώ δεν μετείχα τότε, δεν την έλαβα, 
που ενδεχόμενα και κακώς να ελήφθηκε, γιατί απ΄ ότι κατάλαβα ήταν μία ιδιωτική 
διαφορά, πλέον, δηλαδή αν θεωρηθεί από τα δικαστήρια, αν κάποιος έχει κινηθεί, αν 
συκοφάντησε, αν ήταν συκοφαντικές αυτές οι φράσεις, αν ήταν απλή δυσφήμιση και αν 
κινήθηκε πλέον στα όρια του 367 κ.λ.π., αν κινήθηκε από δικαιολογημένο ενδιαφέρον και 
ποίου, δικαιολογημένο ενδιαφέρον και δε νομίζω να αφορά το Δήμο και την Οικονομική 
Επιτροπή. Εγώ έτσι τοποθετούμε, πλέον όπως έρχεται το θέμα, καλό είναι βέβαια να 
δοθούν και οι αμοιβαίες εξηγήσεις, έτσι στα πλαίσια τα συμβουλευτικά θα έλεγα εγώ, ώστε 
να έχουμε μια εύρυθμη λειτουργία και να έχουμε και ανοχή στην κριτική, εάν όντως αυτή 
ήταν η πρόθεση, δηλαδή της καλόπιστης κριτικής που φαντάζομαι αυτή ήταν από μέρους 
σας και όχι η συκοφάντηση και η σπίλωση προσωπικοτήτων, νομίζω ότι αυτό μπορεί στα 
πλαίσια τα ιδιωτικά, όχι όμως μέσα από τα θεσμικά, να δοθούν οι αμοιβαίες εξηγήσεις και 
να τελειώσει εκεί το θέμα, γιατί δεν είναι όμορφο. Σε περιόδους χαλεπούς θέλουμε να 
λειτουργήσουμε εύρυθμα, σωστά και με λειτουργία και να λύσουμε προβλήματα και όχι να 
κυνηγάμε ο ένας τον άλλον, όταν κάποια πράγματα έγιναν υπό κάποιες συγκεκριμένες 
συνθήκες, γιατί και ο δημοσιογράφος εάν σιωπούσε θα τον έλεγαν γιατί σιώπησες, έτσι; 
Λοιπόν μπορεί να έγιναν κάποιες αστοχίες, κάποια αυτά, μπορούμε να τα δούμε σε ένα 
δεύτερο πλάνο, πάντως δεν είναι σκόπιμο να προβούμε σε ένα κυνήγι μαγισσών και καλό 
είναι να επέλθει απόλυτη ηρεμία και απόλυτη αρμονική συνεργασία. Όπως έρχεται όμως το 
θέμα, δε νομίζω, δεν αφορά την Οικονομική Επιτροπή και δεν πρέπει να συνεχίσουμε εμείς 
με κονδύλια να δρομολογούμαι τέτοιες δικαστικές διενέξεις και πολύ σωστά και με τη 
στάση μας, όπως είπες Πρόεδρε εξουσιοδοτήσαμε και τη σιωπή μας κατ΄ αυτόν τον τρόπο, 
μη ασκώντας οποιοδήποτε ένδικο μέσο προέβλεπε. Τώρα καθαρά ιδιωτικά από κει και 
πέρα είναι θέμα ιδιώτευσης του καθενός. Εγώ έχω τοποθετηθεί. 

Στη συνέχεια ο Β.Παπαδόπουλος αποχώρησε από τη συνεδρίαση. 
Κορωνάς: Εγώ να πω ότι το θέμα όσον αφορά την Οικονομική Επιτροπή για μένα δεν 

υφίσταται πλέον. Δεν ασκήθηκε προσφυγή, ως όφειλε, στην Ειδική Επιτροπή του άρθρου 
152, επομένως η απόφαση είναι ακυρωτέα. Να πω κάτι άλλο όμως. Τα μέλη της Επιτροπής 
καθώς και όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.Χατζηευστρατίου δεν είναι συστημικά μέλη, 
είναι μέλη τα οποία είναι αιρετά, δεν μπορείτε να λέτε ότι τα μέλη της Επιτροπής είναι 
μέλη του συστήματος και απέναντι έχουμε έντεκα άτομα του συστήματος. Εκτός εάν 
θεωρείται..... 

Ν. Χατζηευστρατίου: Πλάκα μου κάνεις. Βγήκατε δεύτεροι και είσαστε πρώτοι τώρα. 
Σε παρακαλώ, εδώ μιλάμε για ένα σύστημα που θέλει να σας κάνει δημοτικούς 
συμβούλους. Σε παρακαλώ πολύ τώρα. 

Κορωνάς: Αυτός είναι ο νόμος κ. Χατζηευστρατίου. 
Σιδηρόπουλος: Κύριε Χατζηευστρατίου αν δε σε αρέσει, γιατί έρχεσαι εδώ τότε; 
Κορωνάς: Αυτό θάλεγα και εγώ τώρα. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Όχι, δε θέλω να ακούω τέτοιες ιστορίες. Σε παρακαλώ. 
Σιδηρόπουλος: Τι τέτοιες ιστορίες, μόνο εμείς θα ακούμε τις δικές σου; 
Κορωνάς: Κύριε Χατζηευστρατίου εδώ δεν είναι ιστορία, αυτό είναι ο νόμος, ο οποίος 

ισχύει εδώ και εκατό χρόνια. Αν δε θέλατε αυτό το νόμο να μην ήσασταν υποψήφιος. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Σε παρακαλώ πολύ... 
Κορωνάς: Σε παρακαλώ εγώ πολύ. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Σε παρακαλώ πολύ, δεν ξέρεις ιστορία. 
Κορωνάς: Εγώ σε παρακαλώ πολύ. 



Ν. Χατζηευστρατίου: Δεν ξέρεις ιστορία. 
Κορωνάς: Όταν θα αναφέρεσαι σε μέλη, τα οποία είναι αιρετά, δεν θα λέτε ότι είναι 

μέλη του συστήματος. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Αλλά, τι είναι; 
Κορωνάς: Είναι μέλη του συστήματος οι αιρετοί; 
Ν. Χατζηευστρατίου: Τι είναι; 
Κορωνάς: Είμαστε δοτοί εμείς εδώ πέρα αυτή τη στιγμή; Εκτελούμαι υπηρεσία 

εντεταλμένη; Σε παρακαλώ πολύ. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Τέλος πάντων δεν μπορούμε να συζητήσουμε. 
Κορωνάς: Σε παρακαλώ. Από εκεί και έπειτα ο καθένας, όποιος θεωρεί ότι 

προσβλήθηκε από αυτό που είπε ο κ.Χατζηευστρατίου, είναι ιδιωτική του υπόθεση, να 
προσφύγει σε όποιο δικαστήριο θέλει. Να πω ότι ήμασταν πρώτοι όχι δεύτεροι. Κύριε 
Χατζηευστρατίου, πρώτοι ήταν όχι δεύτεροι. 

Καγκελίδης: Εγώ θα πω ότι εννοείται ότι δεν πρέπει να δεχτείτε, κ.Πρόεδρε, θέμα, το 
οποίο θα επαναφέρει για στήριξη νομική σε αυτήν την υπόθεση και μια και δεν ασκήθηκε 
προσφυγή επί της απόφασης, άρα δε νομίζω να δεχτείτε να βάλετε σε κάποια πρόσκληση 
ένα θέμα τέτοιο. Από κει και πέρα θα πω ότι εγώ σ΄ αυτήν την περίπτωση το ότι προέβηκαν 
κάποιοι σε μηνύσεις, ήταν και μας απασχόλησε και εκτός συμβουλίου, όσοι ήμασταν 
σύμβουλοι και είπαμε ευθαρσώς ότι δεν είναι τακτική να τρέχουμε στα δικαστήρια. Εγώ 
πιστεύω ότι αν ο κ.Χατζηευστρατίου έκανε ένα λάθος και πρέπει να το αναγνωρίσει, αν 
πρόσβαλε κάποιους, μπορούσε με μία τακτική και ο ίδιος να ζητήσει μία συγγνώμη και να 
μη φτάσουμε εκεί να διεκδικούνται περιουσίες διακοσίων χιλιάδων. Ούτε αυτός τάχει, ούτε 
ο άλλος τάχει, ένας συνταξιούχος δάσκαλος ή οτιδήποτε. Άρα αυτή η τακτική, που θα πάμε 
σε ένα δικαστήριο, το οποίο αύριο μπορεί κάποιον να του πάρουν το σπίτι, δε νομίζω ότι 
μας τιμάει. Για μένα δεν ήταν σωστή η τακτική αυτή και σίγουρα θα τα βρίσκαν και κάπου 
θα ζητούσαν και συγγνώμη, αλλά επειδή ο κ.Χατζηευστρατίου ανακατεύεται πολύ με τα 
του Δήμου σαν πολίτης, είτε ήταν αναπλάσεις, είτε..., ήταν συσσωρευμένα νομίζω εκείνα 
τα οποία οδήγησαν σε ορισμένους να κάνουν τις μηνύσεις. Τι θάκανα εγώ προσωπικά αν 
θεωρούσα ότι ήμουνα από τους θιγόμενους; Θα έπιανα τον κ.Χατζηευστρατίου προσωπικά, 
θα πίναμε δύο τσίπουρα μαζί και θα τα βρίσκαμε και δεν θα έφτανα σε αυτήν εδώ τη 
διαδικασία, γιατί ζούμε σε μία κοινωνία, γνωστοί ο ένας με τον άλλον, έτσι και αύριο μαζί 
θα καθίσουμε και μεθαύριο μαζί, έτσι νομίζω ότι αυτά δεν έπρεπε να ξεκινήσουν. 
Δικαίωμα του καθενός αναφαίρετο είναι να πάει στο δικαστήριο. Περισσότερο εγώ θα 
αναφερόμουνα στη δημοσίευση, η οποία έγινε, αλλά τώρα αν αυτή έδειξε ότι ξέρεις 
κάποιοι τ΄αρπάξαν, πρέπει και εκεί ο κ.Χατζηευστρατίου να δώσει κάποια αιτιολογία, 
δηλαδή αν έχεις πληροφορίες ότι τα αρπάξανε, έπρεπε να πεις και οι τάδε, ποιοι τα 
αρπάξανε. Τέλος πάντων για να μην πάει σε όλους. Εγώ δεν δέχθηκα αυτό, ότι εγώ 
τάρπαξα και δεν θεώρησα ότι..... και νομίζω ότι μπορεί να ήταν λάθος, αλλά δεν ήταν και ο 
τρόπος αντιμετώπισης ο σωστός. Μπορεί δηλαδή αυτά να συκοφαντούσαν ορισμένα 
πράγματα αορίστως και γενικώς, αλλά και ο τρόπος αντιμετώπισης δεν έπρεπε να ήταν 
αυτός και να οδηγήσει στα δικαστήρια. 

Μελιόπουλος: Η προηγούμενη Οικονομική Επιτροπή πήρε μια λανθασμένη απόφαση, 
όπως κατά κύρια ομολογία..... 

Σιδηρόπουλος: Δεν ξαναμίλησες κ.Μελιόπουλε; έκανες και πρόταση; 
Μελιόπουλος: Δεν έκανα. 
Σιδηρόπουλος: Εγώ κατάλαβα ότι έκανες και πρόταση. Ξανά ..; 
Μελιόπουλος: Μια πρόταση έκανα, θέλω να κάνω μια τοποθέτηση. 
Σιδηρόπουλος: Η πρόταση πότε γίνεται, στις ερωτήσεις; Στην τοποθέτηση δε γίνεται η 

πρόταση; 
Μελιόπουλος: Εντάξει δε μιλάω. 
Σιδηρόπουλος: Όχι αλλά να τελειώνουμε, με συγχωρείτε δηλαδή. Είδατε θέμα εδώ και 

όλοι πήρατε και κάνατε .... με συγχωρείς δηλαδή. 



Μελιόπουλος: Αν κ Σιδηρόπουλε εγώ είμαι υπεύθυνος που αργεί η συνεδρίαση, 
σταματάω. 

Σιδηρόπουλος: Όχι αλλά μίλησες κ.Μελιόπουλε, νομίζω μίλησες. 
Μελιόπουλος: Το ξέχασα κ.Σιδηρόπουλε, ευχαριστώ που μου το υπενθυμίσατε, 

σταματάω. 
Σιδηρόπουλος: Εντάξει αν το ξέχασες πέστο, αλλά... 
Καγκελίδης: Θα μου επιτρέψεις να κάνω μία παρέμβαση κ.Σιδηρόπουλε, όπως 

παρενέβεις κι εσύ. Όταν αναφέρθηκες πριν και είπες ....μη με βάζετε και μένα στο σωρό, 
για το οποίο κάποιοι δεν αντέδρασαν, γιατί εμένα με ήρθε λίγο ... όταν είπες δεν ήμουνα 
εγώ. Μη με βάζεις και μένα στο σωρό, θα δεις ότι εκφράστηκες χωρίς να το θέλεις. Δεν 
ξέρω αν ο κ.Κορωνάς και ο κ.Αγγελίνας το επεσήμαναν. Δηλαδή ο σωρός ήμασταν εμείς 
και είπες μη με βάζετε εμένα στο σωρό; 

Σιδηρόπουλος: Η έκφραση κ.Καγκελίδη ήταν ¨αναθέσατε¨. Μη μου βάζεις λέξεις που 
δεν είπα. Είπε ο κ.Χατζηευστρατίου ¨αναθέσατε¨ και λέω δεν ανέθεσα. 

Καγκελίδης: Δεν με ήρθε εμένα, είναι για τα γραμμένα της δημοσιότητας. 
Μελιόπουλος: Αυτό προχωράει τη διαδικασία τώρα κ.Σιδηρόπουλε, προχωράει τη 

διαδικασία αυτό το πράγμα; 
Σιδηρόπουλος: Έχεις δίκιο κ.Μελιόπουλε. 
Μελιόπουλος: Έχω δίκιο αλλά το δίκιο το εφαρμόζετε όταν πάω να πω μια κουβέντα. 
Σιδηρόπουλος: Τι να κάνω κ.Μελιόπουλε, έχω μια ώρα που λέω να προχωρήσουμε τη 

διαδικασία. Έτυχε σε σένα. Δεν έχω κάτι και το ξέρεις. 
Ν. Χατζηευστρατίου: Θέλω να σας ευχαριστήσω καταρχήν που δώσατε το δικαίωμα 

του λόγου. Μπορεί να τον αγόρασα λίγο ακριβά, αλλά μου τον δώσατε εν πάσει 
περιπτώσει. Όσον αφορά για το ΤΕΕ υπάρχει η αρχή της συνέχειας της εξουσίας. Ήσουν 
και θα είσαι γιατί το δημοτικό συμβούλιο είναι πάντοτε ένα. Το ξέρεις, το μάθατε στην 
πολιτική αγωγή στην Ε΄ Γυμνασίου. Από κει και μετά τι άλλο να πει κανείς. Σας ευχαριστώ 
και να έχετε καλή συνέχεια. 

Πρόεδρος: Εγώ θα ήθελα να πω κάτι για επίλογο, ότι ναι μεν υπάρχει εξουσία αλλά αν 
την έχεις στον ώμο, καλύτερα να την πάρετε άλλοι. Καλύτερα να την πάρετε άλλοι την 
εξουσία άμα σκοπεύεις να την έχεις στον ώμο και όχι στα χέρια. Μη νομίζεις ότι η εξουσία 
θεραπεύει τα πάντα ή δεν τα θεραπεύει, έτσι, σας το λέω αυτό απερίφραστα. Εγώ αυτή τη 
στιγμή αισθάνομαι να έχω την εξουσία στους ώμους και αυτό με συνθλίβει. Δεν είναι 
δηλαδή όποιος έχει την εξουσία είναι και ....... Είστε γελασμένοι κύριοι δεν οδηγεί πουθενά 
αυτό. 

Ν. Χατζηευστρατίου: Πάνω σ΄ αυτό θέλω να σου πω..........ότι λαμβάνοντας δημόσια το 
λόγο θα μπορούσα να υποστώ συνέπειες. 

Πρόεδρος: Με διακόπτεται ενώ δεν υπάρχει λόγος. Εν πάσει περιπτώσει, ούτε διάλογος 
θα γίνει. Εδώ τοποθετούμαι τελευταίος. Θάθελα σ΄αυτήν την πόλη να μη γίνονται τέτοια 
πράγματα, θάθελα σ΄ αυτήν την πόλη να προχωράν τα έργα, θάθελα σ΄ αυτήν την πόλη, θα 
ήταν ευχής έργο δηλαδή και πολλά από αυτά δεν γίνονται, και πολλά από αυτά δεν γίνονται 
διότι κάποιοι άνθρωποι φταίνε ή δεν έχουνε μυαλό. Είναι σε θέσεις που δεν έχουν μυαλό. 
Αυτά πρέπει να τα θεραπεύσουμε ως κοινωνία. Δεν θα τα θεραπεύσουμε μέσω 
δικαστηρίων, είναι σίγουρο αυτό. Οι τοποθετήσεις ολονών με κάλυψαν και ελπίζω να 
κάλυψαν και εσάς κ.Χατζηευστρατίου. 

Ν. Χατζηευστρατίου: Εντάξει ευχαριστώ. 
Στη συνέχεια για το θέμα το λόγο πήρε και ο Δ. Καρολίδης, διαχειριστής της 

ιστοσελίδας με την επωνυμία Verianet.gr, ως ο έτερος των εναγομένων, ο οποίος 
αναφέρθηκε στο ιστορικό της υπόθεσης, υπερασπιζόμενος το δικαίωμα της ελευθερίας του 
τύπου. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με το αίτημα του κ.Χατζηευστρατίου, που ζητάει να κληθεί να 
παρίσταμαι σε περίπτωση που το θέμα αυτό, σχετικά με την ακυρωθείσα αριθμ.323/2014 
απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, επαναξεταστεί από τη νέα Οικονομική Επιτροπή; 



Μέλη: Ναι. 
Η Οικονομική Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 

1. Το από 25-09-2014 έγγραφο αίτημα του Νικολάου Χατζηευστρατίου. 
2. Την αριθμ. 323/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
3. Την αριθμ.7539/22-08-2014 απόφαση του Τμήματος Δ/κού-Οικ/κού της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης Ν.Ημαθίας, η οποία ακυρώνει την 
αριθμ. 323/2014 απόφασή μας. 

4. Τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν.3852/2010. 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
Σε οποιαδήποτε δημόσια επανεξέταση του θέματος, σχετικά με την ακυρωθείσα αριθμ. 

323/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, να κληθεί να παρίσταται και ο Νικόλαος 
Χατζηευστρατίου. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό   517 / 2014. 

.................................................................………………………...………………………............................... 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 ΘΕΟΦΙΛΟΣ ΚΟΡΩΝΑΣ 
 ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ 
 ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 

ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ ΘΩΜΑΣ ΑΓΓΕΛΙΝΑΣ 
 ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ 
 ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ 
 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΕΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 
 ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΚΑΓΚΕΛΙΔΗΣ 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια  11-11-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 
 


